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1. Keski-Pohjanmaan koulutuskuntayhtymän yhtymähallituksen 
15.12.2022 pöytäkirja. 

2. Keski-Pohjanmaan hyvinvointialueen aluevaltuuston sekä 
aluehallituksen 19.12.2022 pöytäkirjat 

3. Johtoryhmän 8.12.2022 muistio 
4. Maakuntahallitus hyväksyi kokouksessaan 12.12.2022 Keski-

Pohjanmaan edunvalvontasuunnitelman vuosille 2023-2024. 
Suunnitelma oheismateriaalina. 

5. Pohjanmaan Sotaorvot ry:n selvitys testamenttivaroista saadun 
avustuksen käytöstä vuonna 2022. 

 
 

Päätös  
6.Keski-Pohjanmaan koulutusyhtymän johtaja Ari Maunuksela 
vieraili kaupunginvirastolla 17.1.2023. Esillä oli muun muassa 
tuulivoima-asentajien koulutustarpeet sekä oppilasasuntola-asiat. 
 
7.Neoen Oy:n toimitusjohtaja Jerri Loikkanen vieraili 
kaupunginvirastolla ja kertoi ajankohtaisia kuulumisia Mutkalammin 
tuulipuistosta. Neoen järjestää tuulipuiston avajaiset kesäkuussa, 
tulossa on iso tilaisuus, joka pidetään todennäköisesti 
pesäpallostadionilla. Neoen Oy sponsoroi Kannuksen 
pesäpallotoimintaa ja pesäpallostadionin nimi muuttuu siitä syystä 
Neoen-areenaksi. Yhtiö ilmoitti olevansa edelleen mukana 
Mutkalampi-Ainali -tien mahdollisessa kunnostamisessa. Myös 
osallistuminen Hietajärven rakennusten kunnostamiseen otettiin 
esille. 
 
Lisäksi kaupunginhallituksen jäsenet ottivat esille ja keskustelivat 
seuraavista aiheista: 
- maahanmuuttokoordinaattorin palkkaaminen 
- avantouintimahdollisuus Lestijokeen 
- uimahallin molempien saunojen käyttömahdollisuus niinä aikoina, 
jolloin asiakkaita on paljon 
- Timo Pajala toi terveiset Poliisin neuvottelukunnan kokouksesta, 
joka pidettiin 17.1. Pajala on ottanut kokouksessa esille poliisin 
lupapalvelun laajentamisen Kannukseen ja toivoi kaupungin 
toimittavan virallisen kannanoton asiasta Poliisihallinnolle 
- Kokkolan työpaikkatarjonnan lisääntyminen vaikuttaa myös 
Kannukseen – asukkaita voidaan houkutella Kannukseen muun 
muassa laadukkaan ja edullisen asumisen avulla, uusia 
asuntorakentamishankkeita on hyvä saada käyntiin 
- kansanedustajien ns. joululahjarahojen jakamiskriteerit - rahoja ei 
saatu Kannuksen tiehankkeisiin tälläkään kertaa 
- asemarakennuksen tilanne 
- rottaongelma – toivottiin ympäristöterveydenhuollon ja kaupungin 
jämäköitä ohjeita ja koordinointia ongelman poistamiseksi 



- nykyaikainen leikkipuisto Junkalantien-Törmätien alueelle 
- koirapuisto 
- ylijäämäruuan hyödyntäminen 
- moottoripajatoiminta 
- vanhusten ruokapalvelut 
 
Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti merkitä edellä mainitut asiat ja 
keskustelut tietoon saatetuiksi. 


